
P r o t o k ó ł  Nr 62/23 

 

z posiedzenia Komisji Gospodarczej z 20 lutego 2023 r.  

 

Posiedzenie komisji odbyło się w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego Trzcianki,  

w godz. od 16
15

 do 18
00

.  

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1) członkowie komisji, zgodnie z załączoną listą obecności,  

2) pan K.W. Jaworski burmistrz Trzcianki. 

  

Ad 1) Otwarcie posiedzenia. 

Posiedzenie otworzył, witając wszystkich radnych oraz gości, Przewodniczący 

komisji Tomasz Tomczak.  

 

Ad 2)  Przewodniczący komisji Tomasz Tomczak przedstawił porządek 

posiedzenia. Radni nie mieli uwag. Obrady przebiegały zgodnie z poniższym 

porządkiem.  

 

Porządek obrad:  

1. Otwarcie obrad. 

2. Przedstawienie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu Nr 61/23 z posiedzenia Komisji Gospodarczej  

z 23.01.2023 r. 

4. Informacja o inwestycjach planowanych do realizacji na terenie gminy 

Trzcianka w ramach Strategii Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych 

Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Piły. 

5. Opiniowanie projektów uchwał Rady Miejskiej Trzcianki. 

6. Zapoznanie sie ze sprawami wniesionymi do komisji. 

7. Bieżąca informacja o prowadzonych inwestycjach na terenie gminy. 

8. Wnioski i zapytania radnych. 

9. Zamknięcie posiedzenia. 
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Ad 3)  Przyjęcie protokołu Nr 61/23 z posiedzenia Komisji Gospodarczej  

z 23.01.2023 r. 

Protokół Nr 61/23 z posiedzenia Komisji Gospodarczej z 23.01.2023 r. został 

przyjęty jednogłośnie. Głosowało 6 radnych.  

Ad 4) Informacja o inwestycjach planowanych do realizacji na terenie gminy 

Trzcianka w ramach Strategii Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych 

Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Piły. 

Radnym przekazano (załączniki do protokołu): 

1) prezentację z października 2022 r. dot. ZIT Wsparcie dla Pilskiego Obszaru 

Funkcjonalnego w FEW 2021+, załącznik do protokołu; 

2) karty projektów – załączniki do Strategii  ZIT Miejskiego Obszaru 

Funkcjonalnego Piły: 

- sprawny i bezpieczny system e-usług i e-zasobów w ZOT MOF Piły – 

Cyfryzacja i integracja podmiotów publicznych gminy Trzcianka, 

- sprawny i bezpieczny system e-usług i e-zasobów w ZOT MOF Piły – 

Optymalizacja oprogramowania oraz podniesienie poziomu 

cyberbezpieczeństwa w gminie Trzcianka, 

- kierunek rozwoju – Aktywizacja społeczno-zawodowa mieszkańców gminy 

Trzcianka, 

- kierunek rozwoju - Aktywizacja społeczno-zawodowa mieszkańców gminy 

Trzcianka cz. 2,  

- akcja edukacja – Podniesienie wiedzy i kluczowych kompetencji dzieci, 

młodzieży i nauczycieli na terenie gminy Trzcianka, 

- efektywny rozwój zielono-niebieskiej infrastruktury ZIT MOF Oułu – 

Utworzenie śródmiejskiego korytarza zieleni Zielona Aleja Miłosza  

w Trzciance,  

- aglomeracyjny system dróg rowerowych na obszarze ZIT MOF Piły – Budowa 

drogi dla rowerów na ulicach: Ogrodowa, Kopernika, Kasprowicza oraz 

Roosevelta w Trzciance, 

- utworzenie zintegrowanego centrum przesiadkowego w Trzciance.  

 

Burmistrz K. W. Jaworski przedstawił informację o inwestycjach planowanych 

do realizacji na terenie gminy Trzcianka w ramach Strategii Zintegrowanych 

Inwestycji Terytorialnych Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Piły 

stwierdzając między innymi:  
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Przypomniał, że już raz była prezentacja na temat inwestycji wpisujących się  

w ramy Strategii Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych Miejskiego 

Obszaru Funkcjonalnego Piły. Dodał, że przekazano również fiszki projektowe, 

które ujęto w strategii, którą przygotowywani wspólnie z gminami. W tych 

informacjach pokazane są pomysły na projekty. Obecnie oczekują na 

zatwierdzenie programu operacyjnego: Funduszu Europejskiego dla 

Wielkopolski, w którym jest zapisana pula środków na ZIT. W konkursach, 

które nie są ujęte w ramach ZIK gmina będzie mogła brać udział. W ramach 

środków połowa przeznaczona jest na mobilność miejską i adaptację do zmian 

klimatu. Są to zadania typowo inwestycyjne.  Radnym przekazano wszystkie 

projekty, te które są do realizacji w ramach cyfryzacji elektronizacji 

administracji e-usługi oraz  realizowane w ramach Europejskiego Funduszu 

Społecznego projekty tzw. miękkie. Wśród planowanych zadań są dwa 

związane z mobilnością miejską, czyli budowa drogi dla rowerów do centrum 

przesiadkowego (dworca PKP) oraz drugi projekt, również budowa drogi do 

centrum przesiadkowego, w tym budowa centrum przesiadkowego. Z jednej 

strony będzie to doprowadzenie ścieżki do PKP przez ul. Kasprowicza, 

Kopernika, Ogrodową, a z drugiej strony przez ul. Łąkową i Wieleńską.  

W ramach adaptacji do zmian klimatu planuje się zieloną Aleję Milosza.  

W planie miejscowym taki teren zielony, parkowy jest przewidziany. Zakłada 

się zbieranie deszczówki z drogi i wykorzystywanie jej nawadniania terenów 

zielonych.  

Mówiąc o etapach realizacji ww. projektów, burmistrz K. W. Jaworski wyjaśnił, 

że w ubiegłym roku wykonano wykonawcę dokumentacji budowy ścieżki przy 

ul. Ogrodowej, a następnie omówił jej przebieg i możliwości rozwiązać  

w punktach kolizyjnych. Kolejnym przetargiem zostanie objęta część od 

centrum przesiadkowego ul. Łąkowa, przez dolinki do ul. Wieleńskiej, ulicą 

Wieleńską do przejazdu kolejowego.  Ta pierwsza ścieżka kosztuje 140.000 zł,  

a druga jest podobnej długości, stąd może w marcu będzie na sesji konieczność 

zabezpieczenia środków, bo w budżecie jest 250.000 zł. Na Aleję Miłosza 

zlecono opracowanie koncepcyjne, koszt 10.000 zł. Do rozstrzygnięcia jest 

kwestia ścieżki od ul. Ogrodowej do PKP. Można rozważyć kwestie organizacji 

ruchu wprowadzając zwolnienie do 30 km/h, bo trudno będzie wpisać ścieżkę  

w ul. Kopernika. Na ul. Kasprowicza bardziej potrzebna jest droga. Jest tu 

kwestia środków finansowych. Przetarg na ul. Wieleńską będzie w marcu br. 

Prawdopodobnie trzeba będzie tu zabezpieczyć środki. Kopernika  

i Kasprowicza te rozwiązania są w przyszłości. Podobnie samo centrum 
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przesiadkowe, w ramach przejęcia dworca PKP. Pierwsze wizje, jakie były 

opracowane będą dopracowane do faktycznie przejmowanych terenów PKP. 

Wówczas trzeba będzie wybrać docelowego projektanta dokumentacji. Są to 

kolejne koszty.  

 

Przewodniczący komisji zwrócił uwagę, że z tabeli alokacji wynika, że 

zabezpieczenie środków będzie w wysokości 2/3 potrzeb.  

 

Burmistrz K. W. Jaworski uściślił, że środki zewnętrzne w tej perspektywie 

wynoszą do 70%.  

Burmistrz kontynuował, że ciekawymi zadaniami są e-usługi. Zadania te będą 

dopracowywane, bo konkurs będzie miał swoje ramy. Przygotowane fiszki są 

perspektywiczne i można to zaktualizować na etapie pisania projektów. Usługi 

mogą zawierać wiele, np. zarządzanie oświetleniem, ogrzewaniem budynków.  

Z zapowiedzi wynika, że te e-usługi mogą być w tegorocznych konkursach, 

natomiast nie ma kalendarza konkursów. Projekty społeczne również można 

modyfikować. Są to projekty, które już były realizowane przez CUS, szkolenia, 

budowanie kwalifikacji osób, które sobie nie radzą, a może przeznaczyć na 

aktywizację innych grup społecznych.  

 

Radny R. Matkowski zwrócił uwagę, że w tych projektach wskazany jest 

podmiot uczestniczący w realizacji projektu: Stowarzyszenie Ludzi 

Kreatywnych Pokrzywa z Pokrzywna.  

 

Burmistrz K. W. Jaworski wyjaśnił, że na etapie pisania projektów ten zapis 

trzeba będzie uszczegółowić. Poprzednie projekty były tak realizowane.  

Kończąc burmistrz wspomniał o możliwym przebiegu ścieżki ul. Ogrodową.  

 

Ad 5) Opiniowanie projektów uchwał Rady Miejskiej Trzcianki. 

Komisja zapoznała się z projektami uchwał: 

 

1. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Trzcianka na lata 2023-2035. 

2. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok. 

 

Projekty uchwał omówił burmistrz K. W. Jaworski stwierdzając między innymi: 
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Zmiany w WPF są odzwierciedleniem proponowanych zmian w uchwale 

budżetowej.  

Natomiast kluczowe zmiany w uchwale budżetowej dotyczą: 

Wprowadzenia dochodów w ramach Programu „Ciepłe Mieszkanie”  

w wysokości 2.025000,00 zł; Środki pochodzą z WFOŚiGW i mają być 

przeznaczone dla właścicieli nieruchomości mieszczących się w budynkach 

wielorodzinnych na wymianę systemu ogrzewania. Zapisano 70 podmiotów, 

które mogą potencjalnie z tego programu skorzystać. Nie ma tu środków na 

obsługę programu, jak jest w przypadku, np. 500+. Natomiast są środki na 

obsługę punktu konsultacyjnego w Programie Czyste Powietrze.  

Kolejne istotna zmiana dot. budowy boisk w Łomicy i Białej. Roboty 

budowlane są praktycznie zrealizowane i rozpoczęto odbiory. Wykonawca 

inwestycji zwrócił się z pismem o waloryzację wynagrodzenia. Była to umowa 

wielomiesięczna. Obecnie, zgodnie z nowymi przepisami, wszystkie umowy, 

powyżej 6 miesięcy, muszą uwzględniać waloryzację wynagrodzenia. 

Najczęściej przewiduje się waloryzację wskaźnikiem inflacyjnym. Nie było  

w umowie zapisu o waloryzacji wynagrodzenia, ale od zawarcia umowy 

sytuacja się trochę zmieniła i wykonawca wnioskuje 8% waloryzacji. 

Zaproponowano zmianę wysokości 3,5% waloryzacji tj. ok. 150.000 zł. Uznano, 

że są to roszczenia uzasadnione. Wykonawca startując do przetargu, nie mógł 

przewidzieć takiego wzrostu cen. Środki na ten cel proponuje się przenieść  

z ul. Poniatowskiego. Taka sama sytuacja może być przy ul. Poniatowskiego  

i wówczas zabraknie środków. W tym momencie nie ma innego źródła.  

 

Radny R. Matkowski zwrócił uwagę, że dobrze iż burmistrz pochyla się nad 

losem wykonawcy, ale czy może gmina nie powinna wystąpić do Rządowego 

Funduszu Inwestycji Lokalnych z podobnym wnioskiem o waloryzację. Gmina 

otrzymała środki bez uwzględnienia inflacji.  

 

Burmistrz K. W. Jaworski wyjaśnił, że gmina otrzymała 1.600.000 zł na 

wnioskowaną kwotę 3 mln zł. Udało się zarobić na lokatach bankowych tych 

środków. Z odsetek wprowadza się kwotę 17.240 zł.  

 

Na zapytanie radnego R. Matkowskiego burmistrz K. W. Jaworski wyjaśnił 

kwestie wpłaconego wadium, w formie papierów bankowych, przy zadaniu 

budowa ul. Poniatowskiego.  
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Burmistrz zwróci uwagę, że zapisano kwotę 1.000 zł na rzecz budowy ŚDS. 

Zapis ten pozwoli rozpoczęcie postępowania przetargowego. Dokumentacja jest 

gotowa. Po sesji zostanie rozpisany przetarg i zebrane oferty. W połowie marca 

możliwe, że będą wyniki naborów wniosków na budowę ŚDS. Na sesji w marcu 

można zapisać środki i wówczas podpisanie umowy. Przy realizacji ŚDS 

planowane jest wyburzenie budynku przy ul. Żeromskiego 8, stąd czynione są 

starania przeniesienia lokatorów tej posesji.  

Na zapytanie radnego W. Perskiego, burmistrz wyjaśnił, że do programu 

„Ciepłe Mieszkanie”, po wprowadzeniu środków, zarządzeniem burmistrza 

będzie ogłoszony nabór. Będzie to dotyczyło wymiany źródła ciepła, stolarki 

okiennej i drzwiowej. Na ŚDS starano się o środki w wysokości 5.600.000 zł, 

czyli 20% więcej niż wynikało z kosztorysu.  

Następnie burmistrz wyjaśnił powody zwiększenia wydatków bieżących  

o 4.250,00 zł w dziale transport i łączność, które jest wynikiem dostosowania 

zapisów uchwały budżetowej z zapisami uchwały o dofinansowaniu dla powiatu 

czarnkowsko-trzcianeckiego na realizację transportu zbiorowego.  

 

Innych głosów nie było.  

 

Komisja zaopiniowała omawiane projekty uchwał pozytywnie w głosowaniu: za 

7, przeciw 0, wstrzymujących 0.  

 

3. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XVI/118/15 Rady Miejskiej 

Trzcianki z dnia 25 listopada 2015 r. w sprawie określenia zasad sprzedaży 

lokali mieszkalnych stanowiących własność gminy Trzcianka oraz bonifikat 

przysługujących ich nabywcom. 

 

Projekt uchwały omówił burmistrz K.W. Jaworski wyjaśniając między innymi, 

że termin graniczny składania wniosków jest do 31 grudnia.  

 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie w głosowaniu: za 7, przeciw 

0, wstrzymujących 0.  

 

4. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr LX/463/14 Rady Miejskiej 

Trzcianki z dnia 24 kwietnia 2014 r. w sprawie przystąpienia gminy 

Trzcianka do stowarzyszenia Polski Związek Emerytów, Rencistów  

i Inwalidów. 
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Radni nie mieli uwag.  

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie w głosowaniu: za 7, przeciw 

0, wstrzymujących 0.  

 

5. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr LXVII/514/14 Rady Miejskiej 

Trzcianki z dnia 23 października 2014 r. w sprawie przystąpienia gminy 

Trzcianka do stowarzyszenia Uniwersytet Trzeciego Wieku w Trzciance. 

 

Radni nie mieli uwag.  

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie w głosowaniu: za 7, przeciw 

0, wstrzymujących 0.  

 

6. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla północno-zachodniej części miasta 

Trzcianki i części obrębu Dłużewo. 

 

Burmistrz K.W. Jaworski wyjaśnił, że uchwała dot. przystąpienia do 

opracowania planu miejscowego dla obszarów pomiędzy przyjętym planem 

miejscowym nad jeziorem Logo i będącym w trakcie opracowywania planem 

nad jeziorem Sarcze. Byłyby w tym momencie tereny w tym obszarze objęte 

planem miejscowym W części tego terenu powstawały zabudowania i nie są tam 

uregulowane sprawy drogowe. Podnoszo to wielokrotnie na zebraniach 

wiejskich w Sarczu. Przy ul. Za Jeziorem w perspektywie mają powstawać 

budynki w ramach SIM, dlatego dobrze byłoby wcześniej przyjąć plan 

miejscowy. Studium przewiduje tam zabudowę wielorodzinną, stąd plan 

zachowa te możliwości. Dla terenu, o którym była mowa na ostatniej sesji, 

również plan wyznaczy możliwości zgodne ze studium. Plan miejscowy może 

zamknąć temat określając, co tam może się zadziać. Burmistrz wyjaśnił 

również, że wszelkie warunki zabudowy, jakie wydano na ten teren będą 

uwzględnione w planie miejscowym. Warunki zabudowy nie muszą być zgodne 

ze studium, a mogą być wydawane na zasadzie sąsiedztwa.  

 

Radny R. Matkowski pytał o koszty opracowania takiego planu, patrząc na 

powierzchnię jaką obejmuje, zwracając uwagę, że obejmuje on tereny leśne.  

Zawnioskował, aby z terenu, dla którego ma być opracowywany plan, wyłączyć 
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działki 3182/9, 3182/10, 3182/11 i 3182/12 uzasadniając, że przedmiotem 

ostatniej skargi były właśnie te tereny.  

 

Burmistrz K. W. Jaworski wyjaśnił, że opracowuje się plany aby usprawnić 

proces realizacji inwestycji na danym, obszarze. 

 

Rany R. Matkowski zawnioskował, aby z terenu, dla którego ma być 

opracowywany plan, wyłączyć działki 3182/9, 3182/10, 3182/11 i 3182/12. 

Rada podjęła uchwałę o rozpatrzeniu skargi w zakresie tego obszaru. Radni nie 

mają informacji czy tam coś się zadziało, czy była jakaś rekontrola, czy 

rozmawiano z właścicielem gruntu?  

 

Burmistrz K.W. Jaworski wyjaśnił, że nie rozumie tych argumentów, natomiast 

Rada podjęła uchwałę o utworzeniu SIM i ta decyzja jednocześnie jest 

torpedowana przez nasz samorząd. Na dwóch działkach, z czterech 

wymienionych przez radnego, będą realizowane SIM. Działki te są w zasobach 

Krajowego Zasobu Nieruchomości. Jedna z działek jest własnością osoby 

prywatnej, jedna z nich nie istnieje, bo została podzielona na kilka mniejszych. 

Plan wywołany jest z myślą uporządkowania terenu.  

 

Radny M. Dąbrowski zwrócił uwagę, że nie rozumie argumentów, bo nie są to 

żadne argumenty. Podjęto uchwałę o SIM, a teraz mamy wyłączyć działki  

z planu, a za pół roku radny powie, że nie buduje się, bo działki wyłączno  

z planu.  

 

Radny R. Matkowski dodał, że możliwe ale ma skargę, którą Rada Miejska 

uznała za zasadną i dlatego chciałby odpowiedzi, czy coś w tym temacie się 

zadziało po skardze. Na sesji wypowiadali się mieszkańcy w tej sprawie, a teraz 

Rada ma przyklepać to, co się tam zadziało.  

 

Burmistrz K.W. Jaworski wyraził swoje niezrozumienie argumentacji radnego 

R. Matkowskiego. Plan pokaże, gdzie są tereny zp, a gdzie mieszkaniowe.  

 

Przewodniczący komisji podał pod głosowanie wniosek radnego  

R. Matkowskiego o wyłączenie z przystąpienia do opracowana miejscowego 

planu terenów objętych działkami 3182/9, 3182/11 i 3182/12 oraz działek 

powstałych w wyniku podziału działki 3182/10.  
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Wniosek nie został przyjęty. Radni głosowali: za 1, przeciw 2, wstrzymujących 

4.  

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie w głosowaniu: za 3, przeciw 

1, wstrzymujących 3.  

 

7. Projekt uchwały w sprawie wskazania wstępnej lokalizacji nowego 

przystanku komunikacyjnego na terenie gminy Trzcianka. 

 

Burmistrz K. W. Jaworski wyjaśnił, że lokalizacja przystanku to droga w 

kierunku Łomnicy, przed Dłużewem, a dotyczy dowozu dzieci do szkół, przy 

powstałej zabudowie.  

Radni nie mieli uwag. 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie w głosowaniu: za 7, przeciw 

0, wstrzymujących 0.  

 

8. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XX/145/04 Rady Miejskiej 

Trzcianki z dnia 24 marca 2004 r. w sprawie ustalenia diet dla radnych Rady 

Miejskiej Trzcianki. 

 

Radni nie mieli uwag.  

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie w głosowaniu: za 7, przeciw 

0, wstrzymujących 0.  

 

Przewodniczący komisji T. Tomczak, odnosząc się do informacji o pracy 

burmistrza między sesjami, stwierdził, że doczytał informację o wyłączeniach 

oświetlenia w godzinach nocnych. Takie wyłączenia są na os. Grottgera. Prosił  

o wyjaśnienie i powiadomienie mieszkańców o takiej sytuacji.  

 

Ad 6) Zapoznanie się ze sprawami wniesionymi do komisji. 

Nie było spraw wniesionych do komisji.  

Ad 7) Bieżąca informacja o prowadzonych inwestycjach na terenie gminy. 

Burmistrz K. W. Jaworski poinformował, że: 

- ogłoszono przetarg na przebudowę bieżni,  

- w toku jest postępowanie na zaprojektowanie ścieżki rowerowej do Siedliska, 

- wszczęto postępowanie na budowę ronda ul. Staszica i Mickiewicza 

- realizowana jest budowa remizy OSP Nowa Wieś,  
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- gmina oczekuje na wydanie pozwolenia na budowę sali sportowej przy SP Nr 

3.  

 

Przewodniczący komisji T. Tomczak prosił o zwrócenie uwagi na budowany 

parking przy drodze 178 (stara plaża). Jego zdaniem brak okrawężnikowania  

w jednym miejscu może spowodować spłynięcie nawierzchni podczas deszczy, 

gdyż teren jest dość spadzisty. W lesie  pozostawiono bałagan, prośba  

o interwencję.  

 

Radny W. Perski pytał o realizację drogi na os. Domańskiego.  

 

Burmistrz K. W. Jaworski wyjaśnił, że prace prowadzone są dwutorowo. 

Opracowanie dokumentacji technicznej ograniczono do 450 mb. Na ten odcinek 

będzie pozyskiwane pozwolenie na budowę. Równolegle toczy się 

postępowanie środowiskowe o wydanie decyzji o środowiskowych 

uwarunkowaniach. Uzgodnienia są w RDOŚ.  

 

Ad 8) Wnioski i zapytania radnych. 

 

Radny J. Łastowski prosił o uporządkowanie terenów przy budynku 

(skrzyżowanie Chełmońskiego-Kopernika), tj. usunięcie szopek i budynków 

gospodarczych. Zwrócił uwagę, że odnowiono elewację budynku mieszkalnego, 

a stojący obok gospodarczy straszy. Można było choć pomalować elewację.  

 

Burmistrz K. W. Jaworski wyjaśnił, że po sezonie grzewczym mają być te 

budynki gospodarcze rozebrane. Natomiast remont budynku był kosztowny,  

a nie można finansować malowania nie swoich obiektów.  

 

Radny R. Matkowski, w związku z otrzymanym zaproszeniem, podziękował za 

podjęte działania związane z Rokiem Rotmistrza Pileckiego.  

 

Radna W. Szukajło zwróciła uwagę, że zamontowana tablica ogłoszeniowa na 

parkingu ul. Kościuszki, przy przejściu dla pieszych, ogranicza widoczność 

kierowców na osoby wchodzące na przejście. Zwróciła się z pytaniem czy 

rozważana była próba przeniesienia tablicy, może na parkingu, ale nie przy 

samym przejściem dla pieszych. Osoba zbliżająca się do przejścia jest widoczna 

w ostatniej chwili.  



11 

 

 

Burmistrz K. W. Jaworski wyjaśnił, że nie rozpatrywano zmiany ustawienia, bo 

tablica jest niedawno ustawiona i jest stosunkowo oddalona od samego 

przejścia. Przejście jest doświetlone dodatkowo.  

 

Radna W. Szukajło zaproponowała, aby przenieść ją na drugą stronę chodnika, 

bliżej miejsc postojowych.  

 

Radny W. Perski zwrócił się z pytaniem dot. funkcjonowania parkomatu, który 

jest nieczynny od dłuższego czasu.  

 

Burmistrz K. W. Jaworski wyjaśnił, że najlepiej byłoby rozszerzyć strefę 

płatnego parkowania i zakupić kolejne parkomaty. Należy zakupić taki sprzęt 

aby firma obsługująca była na miejscu. W przyjętym planie mobilności 

miejskiej jest mowa o rozszerzaniu płatnych miejsc parkingowych, np. na  

ul. Dąbrowskiego.  

 

Przewodniczący komisji T. Tomczak prosił o informację dot. parkomatu, jaki 

okres był czynny w roku, co było przyczyną nie działania oraz ilość kontroli 

przeprowadzonych przez Straż Miejską strefy płatnego parkingu. Czy Straż 

Miejska prowadzi kontrole parkowania w mieście?  

Pytał również o zmiany organizacyjne  na ul. Chopina, czy wcześniej można być 

przywrócona strefa ruchu.  

Czy online można sprawdzić, że deklaracja na opłaty za odpady komunalne 

została złożona prawidłowo?  

 

Burmistrz K.W. Jaworski wyjaśnił, że jest to przygotowywane i jeżeli Starostwo 

zatwierdzi to będzie można wprowadzić zmiany. Po złożeniu deklaracji przez 

ePUAP jest potwierdzenie złożenia tzw. upo. Deklaracje są systematycznie 

wprowadzane do systemu gminy.  

 

W związku z pojawieniem się informacji o sprzedaży działek przy  

ul. Orzeszkowej-Kręta, przewodniczący komisji T. Tomczak zwrócił uwagę, że 

kiedyś brano te działki pod uwagę budowy budynków komunalnych czy są 

jakieś zmiany w planach? 

 



12 

 

Burmistrz K.W. Jaworski wyjaśnił, że obowiązuje tam miejscowy plan 

zagospodarowania przestrzennego, zabudowa wielorodzinna nadal obowiązuje. 

Zakupem działek gminnych są zainteresowani. Działki są wysoko wycenione. 

Może przy kolejnym przetargu uda się sprzedać.  

 

Radny R. Matkowski zwrócił uwagę aby Straż Miejska od czasu do czasu 

kontrolowała miejsca parkingowe, dla których wprowadzono ograniczenia 

czasowe.  

 

Burmistrz K.W. Jaworski zaproponował aby takie sygnały zgłaszać Straży 

Miejskiej.  

 

Radny M. Dąbrowski proponował aby parkomat wymienić, skoro tak często są 

awarie.  

   

Ad 9) Zamknięcie posiedzenia. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia, przewodniczący Komisji  

Tomasz Tomczak, dziękując wszystkim za udział, zamknął posiedzenie.  

 

   Protokolant                                                                  Przewodniczący Komisji  

 

Marzena Domagała              Tomasz M. Tomczak 

 


